

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一八七一七五  
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

27<sup>th</sup> October, 2022

Circular No. 22017

Dear Parents/Guardians,

### Updated arrangements for Excursion Day 2022 (S4-S6)

Due to the crowd control measures established by Ocean Park, the excursion day on 4<sup>th</sup> November, 2022 (Friday) will now take place from **11:30 am - 3:30 pm**. Please refer to the table below for details.

	Excursion
Participants	Students who have met the requirement of Vaccine Pass
Venue	Ocean Park
<b>Time</b>	<b>11:30 am – 3:30 pm</b> <b>Students should arrive at the Ocean Park Main Entrance by 11:30 am</b>
Rapid Antigen Test	Required as usual
LeaveHomeSafe App	Required

Since this is a school function, every participant is expected to be punctual and arrive on time. For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

For those students who have not met the requirement of Vaccine Pass, there is no change to the original arrangement (8:30 am – 12:30 pm).

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一八一七五  
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

敬啟者：

通告編號:22017

「更新學校旅行安排」(中四至中六)

因應香港海洋公園實行人流管制措施，故此本校於二零二二年十一月四日(星期五)舉行的秋季旅行，入場時間及解散時間將有更改。詳情見下表：

	旅行
參與者	符合「疫苗通行證」要求的學生
地點	香港海洋公園
時間	上午11:30 - 下午3:30 學生需於上午11:30 或之前在香港海洋公園正門集合
快速抗原測試要求	如常需要
「安心出行」應用程式	必須

此為學校活動之一，請所有參加的學生當天準時出席。如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢(電話2711 8175)。

留校學生回校上課時間則維持不變(上午 8:30 - 下午 12:30)。

此致

中四至中六級家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

二零二二年十月二十七日